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Vergadering Commissie  Algemene Zaken  
Opgemaakt door Berry van 't Westeinde, griffier 
Aanwezig 
 

Stijn van den Brekel ( voorzitter), Marije de Groot-Haen (CDA), Bert 
Schellekens (Lijst Riel Goirle), Johan Swaans (VVD), Mark van 
Oosterwijk (Pro Actief Goirle), Deborah Eikelenboom (SP),  Antoon 
van Baal (PvdA),  
Burgemeester Mark van Stappershoef, wethouder Theo van der 
Heijden 

Afwezig (met kennisgeving) Willem Couwenberg (Lijst Couwenberg), Tim Appels (Groep A) 
 
Deze vergadering kunt u beluisteren op: https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Algemene-
Zaken/2017/11-oktober/21:00 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering om 20.35 uur. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
2. Raadsvoorstel vaststellen Verordening BI-zone Centrum Goirle 2018 
  
Standpunten fracties 
VVD Vraagt of er ook een nieuwe draagvlakmeting komt. Dat is het geval. 
 
Advies van de commissie: het raadsvoorstel kan als A-stuk naar de raadsvergadering. 
 
3. Raadsvoorstel opdrachtverlening accountant 

 
Standpunten fracties 
CDA Heeft geen aandachtspunten voor de accountant. Verder een A-stuk. 
VVD Geeft als voorzitter van het audit-comité aan dat goed is dichtgetimmerd om 

meerwerk te voorkomen. De interim controle start. Daar is goed overleg met de 
controller. We kunnen met de nieuwe accountant best blij zijn.  
Als bijzondere aandachtspunten is er in het audit-comité geen punt gekomen. De 
BTW zou een aandachtspunt kunnen zijn. Als er nog mensen zijn die een 
aandachtspunt hebben, dan is dat welkom. 

PvdA  In het verleden is wel gekeken naar rechtmatigheid en doelmatigheid van uitgaven 
rond de zorg. We kunnen ons beperken tot de reguliere opdracht.  

 
Advies van de commissie: het raadsvoorstel kan als A-stuk naar de raadsvergadering. 
 
4.   Verslag commissie Algemene Zaken van  5 september 2017  
Het  verslag van de commissies worden ongewijzigd vastgesteld.  
De toezeggingenlijst wordt bijgewerkt. 
 
5. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders  
Er zijn geen inlichtingen. 
 

https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Algemene-Zaken/2017/11-oktober/21:
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Algemene-Zaken/2017/11-oktober/21:


Griffie 
AZ 11 oktober 2017 

  

 
 

 

2 
 

6. Vragen aan het college van burgemeester en wethouder 
Bert Schellekens geeft aan dat de raad een motie heeft aangenomen over mediation. Recent zijn er 
twijfels ontstaan over de uitleg van deze motie. 15 maanden na dato is er geen uitvoering gegeven aan 
deze motie. Denkt dat het goed zou zijn als we op korte termijn verder praten over de wijze waarop we 
mediation invullen. Ook moeten we spreken over de strijd die bestaat tussen handhaving en mediation.  
Wat betekent dit voor gevallen waar we nu geen mediation hebben toegepast?  Wat kunnen we daar nu 
nog aan doen? 
Burgemeester Mark van Stappershoef geeft aan dat het de vraag is wat nu mediation is. Gaat het erom 
hoe je als gemeente acteert? Is dat dan mediation, of noem je dat eerst met elkaar in gesprek gaan 
voordat je verder gaat? 
Het beeld dat is ontstaan dat de gemeente wel heel snel de formele weg inslaat, hebben we proberen te 
nuanceren in een eerdere raadsinformatie. De burgemeester is er groot voorstander van helder te krijgen 
wat we nu precies bedoelen. Wil dit niet laten sudderen en etteren. 
Antoon van Baal vindt het een goed idee om dit opnieuw aan de orde te stellen. Een algemene bespreking 
wat we als raad hebben bedoeld moeten we zeker doen. Voor een terugblik op wat er gepasseerd is en 
wat we daaraan kunnen doen voelt hij weinig. We moeten niet op de stoel van wethouders gaan zitten of 
ambtshalve zaken corrigeren. 
Marije de Groot geeft aan dat je wel een evaluatie kunt loslaten op eerdere zaken. Het is niet in beton 
gegoten. Krijgt graag een kleine notitie van de burgemeester.  
De burgemeester geeft aan dat er altijd veel contacten zijn met de gemeente. Het is dus heel lastig om te 
zeggen welke zaken gemist zijn en besproken kunnen worden. 
Bert Schellekens vraagt zich af of zaken, wanneer er eerder invulling was gegeven aan mediation, zoals 
het bedoeld was, dan anders zouden uitpakken. In het kader van bestuurlijke moed zou je naar nog niet 
afgeronde dossiers nog eens kunnen kijken.  
Marije de Groot geeft aan dat wat in beton ligt geen zin heeft. Je kunt wel evalueren. Overigens heeft een 
burger ook altijd de rechter. We moeten ons niet gek laten maken door mensen die hun zin niet krijgen. 
 
Marije de Groot geeft aan dat er morgen een belangrijke avond is over de omgevingswet. Vraagt of de 
avond gelivestreamd kan worden, zodat iedereen het kan horen.  Hoe breder hoe beter. 
De burgemeester geeft aan dat het programma is voorbereid. Neemt de opmerking mee, maar kan het 
niet beloven. Mogelijk is er een reden voor.   
 
Johan Swaans geeft aan dat we twee keer per jaar de nieuwe inwoners uitnodigden. Misschien ligt daar 
ook een beginpunt van contacten tussen politiek en nieuwe inwoners. 
De burgemeester antwoordt dat kritisch wordt gekeken naar de vorm waarin we deze bijeenkomst doen. 
Bij de nieuwjaarsbijeenkomst gaan we expliciet ook alle nieuwe inwoners uitnodigen. 
Nieuwe inwoners krijgen ook weer allemaal een welkomstbrief. Daarnaast zijn wij aan het kijken hoe we 
de informatiebijeenkomst voor nieuwe inwoners beter kunnen invullen. 
 
 
7. Stukken ter kennisname (zie bijlage) 
Er zijn geen opmerkingen bij de stukken ter kennisname. 
 
8.         Rondvraag 
Hier wordt geen gebruik van gemaakt. 
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De voorzitter sluit de vergadering om 21.05 uur.  
 
Aldus vastgesteld door de commissie Algemene Zaken van de gemeente Goirle in haar vergadering van  
22 november 2017. 
 
 
De voorzitter,     de griffier,   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  



 

 

 

 
Toezeggingenlijst Commissie AZ   
 
nr Datum Wat Wie Uiterste  afdoeningdatum Wijze afdoening 

1. 23-11-2016 Raadsvoorstel marktverordening en 
marktgeldenverordening: bekijken of de 
kostentoerekening op het juiste niveau 
plaatsvindt. 

Wethouder Theo 
van der Heijden 

 We gaan het komende jaar gebruiken om de 
inkomsten en uitgaven te evalueren. 

 
 


